
Protokoll 

Styrelsen Länna Byalag 

 

Tid:   2008‐05‐05, kl 19.00‐20.30 

Plats:   Länna IF:slokal 

Närvarande:   Lars Blanksvärd, ordförande 
  Johan Bostedt 
  Matts Back 
  Peter Karlsson 
  Leif Lundgren, suppleant 
 
 
§ 1  Ordförande hälsade samtliga välkomna 
 
§ 2  Leif och Lars informerade om läget beträffande planeringen/projekteringen 
  av en ny skola i Länna. Projektering och övriga planering pågår nu för fullt för samtliga 
  skolor som skall byggas inom kommunen, med undantag för Länna skola. Orsaken för  
  att man inte kommit igång här är att fördjupningstsudien i Översiktsplaneringen ännu 
  inte slutförts här.  

Detta är en oroande situation, varför beslutades att ordförande skall sätta samman en 
skrivelse till berörda politiker och tjänstemän inom skolförvaltningen och 
kommunledningskontoret, där vi skall uttrycka vår oro över läget samt begära att 
sammanträffande för att diskutera konkreta åtgärder för att komma vidare i 
processerna med fördjupningsstudien och byggandet av ny skola. 
 

§ 3  I anslutning till diskussionen under § 1 diskuterades också ett förslag att kalla Länna‐
borna till ett möte för att diskutera och inventera lämpliga markområden för bostäder, 
skola och övrig service. En sådan inventering kan användas i de fortsatta 
diskussionerna med kommunen och förhoppningsvis också underlätta/påskynda 
fördjupningsstudien. Den bidrar också till att visa Länna‐bornas intresse och 
engagemang för dessa frågor. 

  Beslutades att vi kallar till ett sådant möte den 29 maj. Leif ordnar inbjudan och Matts 
ordnar fram kartunderlag. 

 
§ 4  Städdagen i Kopphagen 3 maj blev lyckad. Ett 30‐tal ställde upp, varav c a 15 

representanter från Tolkien‐sällskapet. Johan meddelade också att 
Sparbanksstiftelsens bidrag på 20 000 kronor nu utbetalats och finns på Byalagets 
konto. Upprustningen fortsätter och ordföranden meddelade att han bett Roger 
Larsson delta på vid styrelsemöte och informera om planerna. 

 
 



§ 5  Information 

• Johan meddelade Byalagets hemsida till viss del bytt utseende för att komma 
till rätta med vissa tekniska problem 

• Ordförande förbereder inledande presentation vid Leader‐mötet den 20 maj 

• Ordförande skall diskutera med ”Roger på macken” om vi kan nyttja del av 
hans anslagstavla för vår allmänna information 

• Leif ordnar information om sommarens simskola 

• Johan påminner om inbetalning av medlemsavgiften 
 
§ 6   Ordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet 
 
 
   
  Matts Back        Lars Blanksvärd 

Sekreterare        Ordförande 
 
   


